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- Przed polskimi firmami otwierają się drzwi, które dotychczas nigdy nie były otwarte -
mówi nam Gazi Bilikozen, dyrektor targów Automechanika Dubai. W jego ocenie polskie
firmy oferują wysoką jakość produktów w korzystnej cenie, a na tego typu ofertę nie
brakuje klientów.

- Trzeba pamiętać, że Bliski Wschód to brama do interesów nie tylko w tej części świata, ale całej
Afryce i Azji - dodaje nasz rozmówca. W tym roku na targach ofertę prezentowało 1801 firm z 61
krajów. W przyszłym roku (10-12 czerwca 2019) na targach będą nowe sekcje, poświęcone m.in.
smarom i olejom oraz naprawom blacharsko-lakierniczym.

Szczegóły w materiale filmowym. Wywiad zarejestrowany podczas targów Automechanika
Frankfurt.
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